



Gästrike- Hälsinge golfdistrikt

2022-05-14

STYRELSEPROTOKOLL

Protokoll från ordinarie styrelsemöte 2022-05-14, Gävle Gk

Deltagare:

Pär Lindfors, ordf
Tomas Fröjd, ledamot
Staffan Strid, ledamot
Kajsa Sjölander, ledamot
Margareta Pantzare, ledamot
Joakim Nerlund, suppleant
Jean-Pierre Lindgren, ledamot
Göran Svedberg, ledamot

Kopiemottagare:

Bengt Jonsson, valberedning
Pia Borg, valberedning
Jan Tegner, valberedning
Joakim Söderberg, suppleant
Kjell-Åke Nilsson revisor
Karl-Erik Jonsson, domarkommittén
Benny Ahlinder, paragolfkommittén
Tommy Johansson, juniorkommittén

1 Mötets öppnande

Pär hälsade alla välkomna och presenterade alla deltagare på mötet

2 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes av mötet

3 Föregående protokoll

Konstituerande protokoll godkändes av mötet, årsmötesprotokollet är på vift för signering och är på ingång.

4 Presentation vilka vi är /ansvar och de nya tillkomna



Pär presenterade distriktet för alla de nya styrelsemedlemmarna och lite info runt alla klubbar. Sedan fick alla i styrelsen presentera sig själva.

5 Beskrivning av vad våra resurser i GDF förväntas ansvara för/arbeta med

Pär ser ett behov av flera resurser till juniorkommittén och paragolfverksamheten. Pär vädjade till samtliga att försöka hitta resurser som är villiga att hjälpa till och driva den här verksamheten.

6 Våra behov förstärkningar - kommittéer

HCP- Tomas redogjorde vad kommittéen har för funktion.

Juridiska - Tomas presenterade också dess funktion. Tomas jobbar med Maggie och Göran Lundvik i distriktet.

Tävlingskommittén – Tomas deltar i TK för att hjälpa till med fördelning av årets tävlingar.

Senior dam- Margareta hanterar damernas tourspel i distriktet och redovisade läget för kommande säsong som startar den 16/5.

Senior herr – Göran hanterar herrgolven i distriktet och redovisade läget för kommande säsong som startar den 23/5 A-klass, 30/5 B-klass i Hofors.

Domarkommittén – Joakim Nerlund har nu ansvaret för denna kommittéen tillsammans med Maggie. Mötet är överens om att genomföra en ytterligare domarutbildning i höst.

Utbildningar- Regel grund är genomförd med 20 deltagare. Domarutbildning är genomförd. GL1 utbildning skulle genomföras den 7/5 men var tvungen att strykas pga sjukdom. Nytt datum är satt. Även en planerad GL2 kommer även att genomföras. En paragolfdag kommer att genomföras i slutet av maj på Gävle GK med bla utbildning.

Juniorer – Juniortävling utförs idag på Hofors GK 14/5. Pär redogjorde för Juniortour med 7 deltävlingar/träning som kommer att pågå under maj – september.

Ett avslutande breddlager är planerat på Högbo GK, 17-18 september

Tjejsatsning F 11-18 år lager juni/augusti, samling vinter

Uttagning Supercamp (SGF) med 8 deltagande

7 Kort rapport ifrån årsmötet och förbundsmötet

Pär och Kajsa redogjorde för årsmötet och förbundsmötet om vad som togs upp och hur mötet avlöpte. Inga speciella beslut togs som påverkar vårt distrikt.



8 Ekonomisk rapport

Det finns goda ekonomiska medel för att genomföra utbildningar och lägerverksamhet. Staffan redogjorde kort för ekonomin.

9 Mötesplanering – kommande möten

Styrelsen beslöt att ha nästa möte den 15/6 via teams. Därefter planerades den 27/8 in i Bollnäs för fysiskt möte.

10 Vision 50/50

Kajsa kommer att göra en uppdatering av medlemmar på 50/50 för distriktet.

I höst kommer Kicki i Hudiksvall att få rapportera om deras 50/50 arbete i Hudiksvall.

11 Övriga frågor

På höstmötet får Kicki och Margareta ifrån Hudik berätta hur tjejsatsningen har gått i Hudiksvall. Stor uppslutning vid uppstarten, samt en rapport ifrån 50/50.

12 Nästa möte

Mötet beslutade att nästa styrelsemöte med kommittéansvariga sker den 15/6 Kajsa kallar via teams.

13 Avslutning

Pär tackade mötet för visat deltagande och avslutade mötet!

Ordförande

Pär Lindfors

Sekreterare

Kajsa Sjölander